
 

 

Bestyrelsesmøde - Referat 
Mandag den 23. november 2020 kl. 18.00 

Adresse: Urbansgade 2, over gården – 2100 København Ø 

Tilstede: Dion, Benjamin, Nikolaj og Erik 

Gæster: 

Afbud: Esben, Jakob 

Referent: Nikolaj (rundtur)  

 

1. Meddelelse fra Formanden (ved Dion) 

 Proces med referat  

 Træningslejre - 3-10. april 2021 på Mallorca - Status pt  

 Bestilt bassinprøve - Alle træner er tilmeldt (venteliste) - Torsdag den 26. november 

 USG – formanden har haft snak med det hold som er før os ifm., at de sidder i saunaen 

 Tricup Danmark - onsdage kl. 17.30/fredage kl. 16.30 og søndage kl. 14 

Målsætning for den kommende periode: 

- Bestyrelsen indser at organisationen er underbemandet 

- Bestyrelsen vil arbejde mod en styrkelse af udvalgene med bred inddragelse fra gamle og 
nye kræfter fra både bredden og eliten 

- Målet er, at udvalgene bliver selvkørende og selvstyrende. 

1. Økonomi (ved Erik) 

120.000 er modtaget til elitearbejdet fra Triatlon Danmark. 

Eliteudvalget skal lave en synliggørelse af hvordan pengene bliver fordelt. Bestyrelsen lægger op til 
øget synlighed og transparens set i lyset af den betydelige stigning i støttemidler. 

Det vil blive undersøgt videre, hvordan kontingentet potentielt kan gøres halvårligt for medlemmer 
som er økonomisk udfordret. 

2. Medlemssekretær (ved Erik) 

97 betalende medlemmer. 

Oprydning i facebookgruppen: forældre kan godt være med i facebookgruppen så længe medlemmet 
er under 18 år. To forældre er blevet fjernet ved oprydning. 

Mange nye medlemmer henvender sig – det er gode takter for klubben.  

Nanna Holmann vil kigge på det nuværende onboarding forløb, og vil overveje og en bedre vejledning 
til nye medlemmer (inkl. niveau) 

3. Aktivitetsudvalget (ved Erik) 

Udvalget er ved at udforme en plan for næste sæson. 

Udvalget er ved at planlægge en 5 km test som en form for juleafslutning. Det vil blive arrangeret med 
overholdelse af alle corona-retningslinjer. 

4. Stævneudvalget (ved Dion) 

 Kontakt til Ironman 

KTK86 har accepteret at være med til at afholde KMD Ironman Copenhagen. 

 Tricuppen/ Klubcuppen 

Bestyrelsen vil finde en god løsning for, hvordan cuppen kan blive engagerende for alle. Opdatering 
følger. 

6. Kommunikationsudvalget (ved Benjamin)  

 Ønske om penge til sponseret opslag på Instagram - budget 1.000 kr. 



 

 

Bestyrelsen giver tilladelse til op til 1.000 kr. i marketing for at øge synligheden og tiltrække flere 
potentielle medlemmer. 

 Opdatering af koder til diverse kontos Instagram, rabataftaler på vores hjemmeside 

Dette er i gang med at ske. 

 Oprettelse af ny side omkring samarbejde med Brøndby efterskole på vores hjemmeside 

Dette er under udarbejdelse. Det samme gælder for Elitecenter Øst. 

7. Træningsudvalget (ved Benjamin)  

 Sæsonplan 2021 

Jens har udarbejdet en sæsonplan med mange gode ideer inkl. test, progression/fokusperioder. 
Planen kommer op snarest, hvor den bliver opdateret på hjemmesiden og annonceret på facebook. 

 Nyt vedr. Bellahøj:  

Åbningen af svømmehallen bliver udskudt 3 måneder til d. 1. august. Der bliver kigget på erstatning. 
Fordeling af banetider er uafklaret, men Team Bade vender tilbage med processen for det 

 Nyt torsdags løbepas plus andre tiltag 

Der introduceres en lang rute om torsdag, som er drevet frivilligt. Første gang bliver torsdag d. 3. 
december.  

Løbetest bliver en tilbagevendende ting. 

Når corona-forsamlingsforbuddet ophører, vil der komme løbetekniske seminarer. 

 Træningslejr 2021 

Nanna er i gang med at undersøge mulighederne for træningslejr. Udmeldingen, der tidligere har 
været, vil blive taget ned. 

 Covid-19 retningslinjer 

Der vil komme en side med corona-retningslinjer på hjemmesiden for både løb, svøm og cykling. 

8. Eliteudvalget (ved Dion) 

 Bestilt fast dag torsdag i Flintholm med eliten og træner – Starter op torsdag den 3. december 

 Venter svar fra Team Copenhagen - efter årsskiftet laves plan ud fra Team Copenhagen 
midler  

9. Sponsorudvalget/tøjudvalget (ved Nikolaj og Benjamin) 

 Ny aftale med Namedsport 2021 

KTK86 fortsætter samarbejdet med Namedsport 

 Henvendelse fra performance Lab Cph  

Sættes på til næste gang. 

 Dialog med Craft og Kaisersport  

 Der er endnu ikke landet et møde på trods af god dialog. 

10. Eventuelt 

Intet at bemærke. 

11. Næste møde  

Mandag d. 21. december. 

Udmelding til klubben på Facebook: 

- Bestyrelsen er nede på 6 medlemmer – Line er desværre udtrådt 

- Fokus på de små hjul (for at frigøre kræfter i bestyrelsen) 

- Træningsudvalget kommer med en godtepose  


